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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2016/17:799 Kösituationen på Sis

Att bo på ett särskilt behandlingshem för unga, ett Sis-hem, kan bli aktuellt 
bland annat för barn och unga som lever ett destruktivt liv med droger och 
brottslighet. Likaså för barn och unga vars föräldrar inte klarar att ta hand om 
dem.

Brist på platser på Sis-hem är ett problem. I november 2016 konstaterade 
generaldirektören på Statens institutionsstyrelse, Sis, som ansvarar för Sis-
hemmen, att det förelåg svårigheter att anvisa platser. Han konstaterade 
samtidigt att en stor del av den kapacitetsutökning som nu sker inom Sis 
verksamheter förväntas bli klar först under år 2018.

Kösituationen vad gäller platser på Sis-hem har också under hösten 2016 
uppmärksammats särskilt av Justitieombudsmannen. 

Det är självklart av stor vikt att det i tillräcklig omfattning finns lämpliga 
boenden för barn och unga med svåra problem.

Min fråga till statsrådet Åsa Regnér är:

 

Vad gör statsrådet och regeringen för att säkerställa att det nu under år 2017 
finns platser på Sis-hem i tillräcklig utsträckning för barn och unga med svåra 
problem?

………………………………………

Elisabeth Svantesson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-03
Besvaras senast
2017-02-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


